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Zápis č. 4 z jednání školské rady při Základní škole Zruč nad Sázavou 

Členové školské rady:                           

Za zřizovatele: Mgr. Kristýna Jirkovská 
 Mgr. Martina Fialová (omluvena) 
  
Za pedagogické pracovníky: Mgr. Vladimír Nulíček 
    Mgr. Roman Starý 
  
Za zákonné zástupce:    Štěpánka Richterová  
 Mgr. Jindřich Pustka  
  
Hosté: Mgr. Bc. Ivana Stará 

 
 

Program a průběh jednání ŠR:  

Jednání školské rady se konalo v ředitelně ZŠ Zruč nad Sázavou. Paní Štěpánka Richterová 

přivítala přítomné členy ŠR a konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů ŠR. 

Program: 

1. Informace paní ředitelky (počet žáků, personální obsazení, projekty atd.) 
2. Různé - informace, návrhy a připomínky jednotlivých členů školské rady 
3. Volba předsedy ŠR 

 

Informace ředitelky školy: 

Počty žáků 

Paní ředitelka seznámila přítomné s průběhem letošního zápisu dětí do 1. třídy. Zúčastnilo se 

ho 84 dětí. Nastupuje 71 dětí, z toho bude 7 na individuálním vzdělávání. Ve školním roce 

2023/24 budou otevřeny tři první třídy a jedna přípravná třída s 12 žáky. Paní ředitelka 

konstatovala, že z dlouhodobého hlediska je tato situace ohledně prostoru pro umístění žáků 

neúnosná, bude třeba vybudovat nové třídy. V tomto smyslu bylo již jednáno se 

zřizovatelem. Dle provedené analýzy čtvrtina žáků ZŠ nemá trvalý pobyt ve Zruči nad 

Sázavou. Paní ředitelka jednala se starostou města o potřebě navýšení kapacity v podobě 3 

nových učeben. Zatím nejsou vypsány žádné dotační programy pro tyto účely, ale potřeba 

řešení se jeví jednoznačně jako nutnost. Následovala diskuse na toto téma. 
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Personální obsazení 

Pro následující školní rok 2023/24 dojde ke změně personálního obsazení v ZŠ. Týká se dvou 

odchodů do důchodu a v důsledku navýšení počtu prvních tříd nastoupí na první stupeň 

nastoupí dvě nové kolegyně, zároveň i další dva pedagogové na II. stupeň.  

Projekt na vybavení učeben 

V současné době je podána žádost na MAS Lípa pro venkov, a. s. (zřizovatel) na vybavení 

jedné učebny informatiky. 

Příchod ke škole 

V současné době je ve spolupráci se zřizovatelem řešena nová koncepce revitalizace lokality 

příchodu ke škole (veřejné prostranství a chodník) z hlediska terénních úprav a dalšího 

technického řešení. Je již zpracována studie, nyní probíhá kalkulace cen. Paní ředitelka 

navrhuje, aby po domluvě se zřizovatelem, došlo k přesunu finančních prostředků na tuto 

akci z letošního roku do rozpočtu města na rok 2024. Důvodem je jednak fakt, že stavební 

práce musí probíhat o prázdninách (bezpečnost dětí) a dále je i vhodnější realizovat akci jako 

celek. 

Následně je plánováno na dvou střechách objektů ZŠ umístit fotovoltaiku, předtím dojde 

k opravě střech. Nyní je již podána žádost o dotaci, jedná se o součást projektu města, kdy na 

pěti městských budovách bude umístěna fotovoltaika. Předpoklad realizace je v roce 2024. 

Školní jídelna  

Paní ředitelka informovala, že v současné době se ve ŠJ vaří pouze jedno jídlo. Důvodem je 

krátkodobý personální výpadek, od září by měl být již v ŠJ normální stav. Dále zmínila 

nabídku p. Bc. Vrzáčka, týkající se zprostředkování zajištění možnosti stravování přes letní 

prázdniny. Zároveň paní ředitelka informovala o společném jednání a domluvě s panem 

místostarostou ohledně využití prostor ŠJ přes prázdniny. Letošní prázdniny proběhnou beze 

změny, ale příští rok dojde k možnosti pronájmu ŠJ třetí osobě. Vzhledem k tomu, že se 

jedná o majetek města, který je formou výpůjčky převeden na ZŠ, bude třeba provést 

administrativní úkony spojené s tímto krokem. 

EDUZMĚNA 

Na škole pokračuje spolupráce s Eduzměnou. K 30. 6. končí projekt Týmu duševního zdraví. 

Překlenovací období týkající se financování dalšího působení TDZ bude probíhat do konce 

roku přes Eduzměnu.  
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Aktivity na zkvalitnění výuky   

Osvědčilo se vyučování v tandemech. Je plánován druhý ročník úspěšné akce OPENFEST (16. 

9. 2023). 

 

Individuální vzdělávání  

Komunita dětí na individuálním vzdělávání se čím dál tím více rozšiřuje, a to nejen v rámci  

Kapky a Kapičky, z. s.,  ale i  z jiných oblastí. Paní ředitelka osvětlila, jak to v praxi funguje, 2x 

ročně probíhá přezkušování, tzv. portfoliové ověřování, kdy děti prokazují znalosti a na 

základě toho jsou slovně hodnoceny.  

Od září nastoupí nový školní psycholog na plný úvazek, současný psycholog odchází ve 

spojitosti s ukončením projektu TDZ. 

Různé 

Paní Jirkovská se dotázala na úspěšnost žáků ZŠ v rámci letošního přijímacího řízení. Mgr. 

Starý odpověděl, že žáci byli vesměs úspěšní, určitý problém se týkal těch, kteří si podali 

přihlášku na SOU, kde byl na některých školách převis.  

Školská rada dále projednala nutnost aktualizace volebního řádu (současný je z roku 2006). 

Další řádné volby všech členů do školské rady proběhnou v září 2024. Znovu se diskutovala 

možnost elektronického hlasování, současný elektronický systém ve škole nelze využít pro 

tajné elektronické hlasování a bylo by nutné pro tyto účely zajistit nějaký externí program.  P. 

Pustka navrhl, že SW by mohl být financován ze zdrojů zřizovatele. Diskuse byla ukončena 

konstatováním, že dojde ze strany zřizovatele k přepracování volebního řádu, který bude 

vydiskutován s vedením ZŠ.  

Mgr. Starý informoval o způsobu využití finančních prostředků ze SRPŠ, v této záležitosti 

jedná s panem Michalem Šnaiderem. Původně se předpokládalo, že bude poskytnut 

příspěvek na úhradu dopravy žáků na lyžařský výcvik, nakonec bude poskytnut příspěvek na 

akci  - Zayferus - letové ukázky dravců. 

Paní ředitelka poděkovala paní Štěpánce Richterové za její působení a činnost ve školské 

radě. Vzhledem k tomu, že paní Richterová zastávala funkci předsedkyně ŠR a její funkční 

období končí k 31. 8., padl návrh na zvolení nového předsedy.  V souladu všech přítomných 

členů byl navržen pan Mgr. Jindřich Pustka. 

Diskuse k osobě předsedy byla ukončena a následovalo hlasování.  
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Volba předsedy školské rady 

Výsledek hlasování: Pro: 4, Proti: 0, Zdrželi se: 1 (Mgr. J. Pustka) 

Mgr. Jindřich Pustka byl schválen předsedou školské rady na zbytek funkčního období. 

Paní ředitelka poděkovala přítomným za účast na jednání a rozloučila se se všemi 

přítomnými informací, že následující školská rada proběhne v říjnu 2023. 

Jednání skončeno v 17:15 hodin. 

Ve Zruči nad Sázavou dne 12. 06. 2023 

Zápis vyhotovila: Kristýna Jirkovská 

Zápis ověřil: Roman Starý 


